
PROTOKÓŁ Nr XXXII/2017

z sesji RADY MIASTA WĄBRZEŹNO

z dnia 25 października 2017 r.

     Sesja  Rady  Miasta  Wąbrzeźno  odbyła  się  w  sali  numer  19  Urzędu  Miasta  przy

ul. Wolności 18 w Wąbrzeźnie i trwała od godz. 13.00 do godz. 14.30.

Ad 1

     Otwarcia XXXII sesji Rady Miasta Wąbrzeźno dokonał jej Wiceprzewodniczący pan Józef

Krawczyk.  Powitał  zgromadzonych:  Radnych  Rady  Miasta  Wąbrzeźno  (załącznik  nr  1),

Burmistrza Wąbrzeźna pana Leszka Kawskiego, , gości (załącznik nr 2) –  prezesów spółek

miejskich, dyrektorów miejskich placówek oświatowych, dyrektora MOPS, dyrektora WDK,

dyrektora  WCPTiIS,  pracowników  Urzędu  Miasta,  panią  Mariolę  Frankowską  Skarbnika

Miasta, panią Dorotę Stempską Sekretarz Miasta, panią Joannę Rzepińską Radcę Prawnego

Urzędu  Miasta  oraz  Komendanta  Powiatowego  Policji  i  Komendanta  Straży  Miejskiej.

Powitał  także  mieszkańców,  oglądających  obrady  za  pośrednictwem  Miejskiej  Telewizji

Kablowej.

Ad 2

     Prowadzący obrady pan Józef Krawczyk na podstawie listy obecności, stwierdził quorum.

W posiedzeniu nie uczestniczyli: radny pan Radosław Kędzia, radny pan Ryszard Ignasiak,

radny pan Marcin Lewicki, radny pan Zbigniew Markiewicz oraz radny pan Edward Wierak.

Ad 3

     Pan Józef Krawczyk poinformował, że z protokołem z XXXI sesji Rady Miasta radni się

zapoznali. Wobec nie wniesienia uwag i zastrzeżeń Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, iż

został przyjęty bez uwag w brzmieniu, w jakim został sporządzony.
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Ad 4

   Wiceprzewodniczący Rady odczytał propozycję porządku obrad.

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum.

3. Przyjęcie protokołu z XXXI sesji Rady Miasta.

4. Przedstawienie porządku obrad.

5. Informacja o pracy Burmistrza Wąbrzeźna w okresie międzysesyjnym.

6. Interpelacje.

7. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia Powiatowi Wąbrzeskiemu pomocy

finansowej  w  formie  dotacji  celowej  na  dofinansowanie  „Termomodernizacji

obiektów użyteczności publicznej Powiatu Wąbrzeskiego” (druk nr 191.2017),

b) zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  budżetu  miasta  na  2017  rok  (druk  nr

192.2017),

c) przyjęcia „Programu ochrony środowiska dla Gminy Miasto Wąbrzeźno na lata

2017-2020 z uwzględnieniem perspektywy do roku 2014” (druk nr 190.2017),

d) statutu  Wąbrzeskiego  Centrum  Profilaktyki  Terapii  i  Integracji  Społecznej

(druk nr 193.2017),

e) zmiany uchwały Nr XXVII/152/17 Rady Miasta Wąbrzeźno z dnia 29 marca

2017 r. w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego

ustroju  szkolnego  wprowadzonego  ustawą-Prawo  oświatowe,  na  okres  od  dnia  1

września 2017 r. do 31 sierpnia 2019 r. (druk nr 194.2017),

f) stwierdzenia  przekształcenia  dotychczasowej  sześcioletniej  Szkoły

Podstawowej nr 2 im. Jana Pawła II w Wąbrzeźnie w ośmioletnią Szkołę Podstawową

nr 2 im. Jana Pawła II w Wąbrzeźnie (druk nr 195.2017),

g) stwierdzenia  przekształcenia  dotychczasowej  sześcioletniej  Szkoły

Podstawowej nr 3 im. Edmunda Wojnowskiego w Wąbrzeźnie w ośmioletnią Szkołę

Podstawową nr 3 im. Edmonda Wojnowskiego w Wąbrzeźnie (druk nr 196.2017).

8. Informacja, dotycząca oświadczeń majątkowych złożonych Burmistrzowi Wąbrzeźna przez

zobowiązanych do tego pracowników za rok 2016.

9. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta w sprawie oświadczeń majątkowych złożonych

przez Radnych Rady Miasta za rok 2016.
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10.  Informacja  o  realizacji  przez  Gminę  Miasto  Wąbrzeźno  zadań  oświatowych  w  roku

szkolnym 2016/2017.

11. Odpowiedzi na interpelacje.

12. Zapytania i wolne wnioski.

13. Zamknięcie XXXII sesji Rady Miasta.

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie przy 10 głosach „za”.

Ad 5

    Pan Leszek Kawski zapoznał z Informacją o pracy Burmistrza Wąbrzeźna za okres od 15

września 2017 roku do 23 października 2017 roku – załącznik nr 3.

    Pani Eleonora Orczykowska (radna Rady Miasta) zapytała Burmistrz Wąbrzeźna ile na

terenie  Gminy  Miasto  Wąbrzeźno  jest  jeszcze  nieruchomości,  na  których  znajdują  się

materiały zawierające azbest ?.

   Pan Leszek Kawski oznajmił, że Gmina Miasto Wąbrzeźno posiada szczegółowy rejestr

nieruchomości,  na  których  znajdują  się  wyroby  zawierające  azbest.  Dodał,  że  zgodnie

z  dyrektywą Unii  Europejskiej  do 2032 roku należy  przeprowadzić  utylizację  wszystkich

wyrobów zawierających azbest, które znajdują się na terenie nieruchomości.  Przekazał,  że

Burmistrz  Wąbrzeźna  przygotuje  pisemną  informację  w  przedmiocie  nieruchomości,

obiektów budowlanych i gospodarstw położonych na terenie Gminy Miasto Wąbrzeźno, które

posiadają wyroby zawierające azbest.

    Pani Eleonora Orczykowska zapytała Burmistrza Wąbrzeźna czy mieszkańcy Wąbrzeźna

zainteresowani  są  możliwością  usuwania  wyrobów  zawierających  azbest  z  własnych

nieruchomości ?.

    Pan Leszek Kawski oznajmił, że z każdym rokiem zainteresowanie mieszkańców miasta

w  przedmiocie  możliwości  usuwania  wyrobów  zawierających  azbest  z  własnych

nieruchomości  jest  co  raz  mniejsze.  Wyjaśnił,  że  Gmina  Miasto  Wąbrzeźno  wspólnie

z  Wojewódzkim  Funduszem  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  dofinansowują

koszty związane z rozbiórką i utylizacją wyrobów zawierających azbest. Dotyczy to przede

wszystkim  pokryć  dachowych.  Koszt  związany  z  budową  nowego  pokrycia  dachowego

znajduje się po stronie właściciela danej nieruchomości.

   Pani  Eleonora  Orczykowska  stwierdziła,  że  Gmina  Miasto  Wąbrzeźno  uczestniczy

w kompleksowych wojewódzkich  ćwiczeniach  obronnych pn.:  „Wiła  17”.  Następnie  pani
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Eleonora Orczykowska zapytała Burmistrza Wąbrzeźna czy będą przeprowadzone ćwiczenia

na terenie Wąbrzeźna ?.

    Pan  Leszek  Kawski  poinformował,  że  ćwiczenia  pn.:  „Wisła  17”dla  Gminy  Miasto

Wąbrzeźno dotyczą przede wszystkim gotowości obronnej. Dodał, że uruchomiona została

akcja  stałego dyżuru  w Urzędzie  Miasta  Wąbrzeźno.  Ponadto  pracownicy Urzędu Miasta

pozostają  w  gotowości  do  akcji  kurierskiej.  Oznajmił,  że  bezpośrednią  kontrolą  ćwiczeń

obronnych pn.: „Wisła 17”objęte zostało Starostwo Powiatowe, Komenda Powiatowa Policji

w Wąbrzeźnie, Państwowa Straż Pożarna w Wąbrzeźnie oraz Gmina Książki. 

Ad 6

Interpelacji nie zgłoszono.

Ad 7a

    Wiceprzewodniczący Rady pan Józef Krawczyk poinformował,  że podczas wspólnego

posiedzenia wszystkich komisji Rady Miasta w dniu 23 października br., radni pozytywnie

zaopiniowali wszystkie projekty uchwał wprowadzone na XXXII sesję.

Następnie  prowadzący  obrady  odczytał  projekt  uchwały zmieniający  uchwałę  w  sprawie

udzielenia  Powiatowi  Wąbrzeskiemu  pomocy  finansowej  w  formie  dotacji  celowej  na

dofinansowanie  „Termomodernizacji  obiektów  użyteczności  publicznej  Powiatu

Wąbrzeskiego”.

Uchwała Nr XXXII/189/17 zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia Powiatowi

Wąbrzeskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie

„Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej Powiatu Wąbrzeskiego” została

przyjęta jednogłośnie przy 10 głosach „za” – załącznik nr 4.

Ad 7b

    Wiceprzewodniczący Rady pan Józef Krawczyk odczytał  projekt uchwały zmieniający

uchwałę w prawie budżetu miasta na 2017 rok. Następnie pan Józef Krawczyk poprosił pana

Leszka Kawskiego Burmistrza Wąbrzeźna o zabranie głosu.

   Pan  Leszek  Kawski  przekazał,  że  wszystkie  zmiany  dotyczące  dochodów i  wydatków

budżetu miasta na 2017 rok zostały szczegółowo omówione podczas wspólnego posiedzenia

wszystkich komisji  Rady Miasta w dniu 23 października br.  Oznajmił,  że odniesie się do
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największych  i  najbardziej  istotnych  zmian  wprowadzonych  po  stronie  dochodowej

i wydatkowej budżetu.

Zmiany ujęte w planie dochodów dotyczą:

-  zwiększenia dochodów z tytułu dotacji na wypłatę zasiłków okresowych o kwotę 39.333,00

zł,

- zwiększenia dochodów z tytułu otrzymania częściowej  dotacji na realizację świadczenia

wychowawczego o kwotę 1.106.923,00 zł,

-  zwiększenia  dochodów z  tytułu  otrzymania  częściowej   dotacji  na realizację  świadczeń

rodzinnych i funduszu alimentacyjnego o kwotę 437.580,00 zł,

-  zwiększenia  dochodów  z  tytułu  otrzymania  częściowej   dotacji  na  realizację  wypłat

zasiłków stałych o kwotę 97.810,00 zł,

-  zwiększenia  dochodów   w  związku  ze  zwiększonymi  wpływami  budżetowymi

o  kwotę:  -550.000,00  zł  z  tytułu  podatku  od  czynności  cywilnoprawnych,  -  5.000,00  zł

z  tytułu  odsetek  bankowych,  -33.000,00  zł  z  tytułu   dochodów  z  odzyskanych  zaliczek

alimentacyjnych  i  wypłaconych  świadczeń  alimentacyjnych,  -20.300,00  zł  z  tytułu

wieczystego użytkowania, -11.500,00 zł z tytułu odsetek, w  tym 10.000,00 zł od środków na

rachunkach  bankowych,  -5.000,00  zł  z  tytułu  dochodów  z  lat  ubiegłych,  -  2350,00

z pozostałych drobnych wpływów, -7.000,00 zł z tytułu odszkodowań od ubezpieczyciela,

-3.500,00 zł z tytułu podatku od posiadanych  środków transportowych, -1.441,00 z tytułu

wyższej kwoty zwrotu podatku za zakłady pracy chronionej,  -3.000,00 zł z tytułu odsetek

podatkowych,  -10.000,00  zł  z  tytułu  opłat  za  wydane  zezwolenia  na  sprzedaż  alkoholu,-

4.000,00 zł z tytułu różnych dochodów, -1.561,00 zł z tytułu opłaty produktowej należnej za

poprzednie lata,

-  zmniejszenia dochodów  w związku przewidywanym nie wykonaniem poniższych pozycji

dochodów: - 3.000,00 z tytułu czynszów, -30.000,00 zł z tytułu mandatów Straży Miejskiej,

7.000,00 zł z tytułu odsetek, 10.000,00 zł z tytułu opłaty targowej, -6.000,00 zł z tytułu opłaty

skarbowej, -20.000,00 zł z tytułu opłaty parkingowej, 

-  zmniejszenia dochodów z tytułu wpływów z CIT o 380.000,00 zł.
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- zmniejszenia dochodów z tytułu podatków ze spadków i darowizn o kwotę 80.000,00 zł,

kwota planowana jest na podstawie lat wcześniejszych i nie jest stała w każdym roku, wpływy

w roku 2017 kształtują się na zdecydowanie niższym poziomie niż zaplanowana kwota.

Zmiany ujęte w planie wydatków dotyczą:

-  zmniejszenia  wydatków  na  dotacje  dla  Powiatu  Wąbrzeskiego  dotyczących

termomodernizacji  obiektów  użyteczności  publicznej  o  kwotę  100.000,00  zł  w  związku

z realizacją przez Miasto Wąbrzeźno dopłaty do drogi Kętrzyńskiego przebudowywanej przez

Zarząd Dróg Wojewódzkich,

-  zwiększenie  wydatków  na  przebudowę  dróg  gminnych  o  kwotę  100.000,00  zł,

wynagrodzenia pracowników zatrudnionych przy realizacji inwestycji,

-  zwiększenia wydatków urzędu o kwotę 30.000,00 zł,  w związku z wypłatą  prowizji  dla

Firmy Deloitte po odzyskaniu podatku Vat od złożonych korekt deklaracji,

-  zwiększenia  wydatków  MOPS  o  kwotę  30.000,00  zł  z  odzyskanych  środków  z  tytułu

wypłaconych środków z funduszu alimentacyjnego,

- zwiększenia dotacji dla WDK w związku z organizacją koncertu zespołu Cochise o kwotę

2.000,00zł, 

-  wprowadzenia  wydatków  na   FŚS  dla  pracowników  zatrudnionych  w  ramach  prac

interwencyjnych na kwotę 16.000,00 zł.

Uchwała Nr XXXII/190/17 zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2017 rok

została przyjęta jednogłośnie przy 10 głosach „za” – załącznik nr 5.

Ad 7c

    Prowadzący obrady odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia „ Programu ochrony

środowiska dla Gminy Miasto Wąbrzeźno na lata 2017-2020 z uwzględnieniem perspektywy

do roku 2014”. Następnie pan Józef Krawczyk oznajmił, że powyższy projekt uchwały wraz

z  załącznikiem stanowiącym Program ochrony środowiska  dla  Gminy  Miasto  Wąbrzeźno

został przesłany radnym Rady Miasta w celu zapoznania. 
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Uchwała Nr XXXII/191/17 w sprawie przyjęcia „ Programu ochrony środowiska dla

Gminy Miasto Wąbrzeźno na lata 2017-2020 z uwzględnieniem perspektywy do roku

2014” została przyjęta jednogłośnie przy 10 głosach „za” – załącznik nr 6.

Ad 7 d

   Wiceprzewodniczący Rady pan Józef Krawczyk odczytał teść projektu uchwały w sprawie

statutu  Wąbrzeskiego  Centrum  Profilaktyki  Terapii  i  Integracji  Społecznej.  Oznajmił,  że

powyższy  projekt  szczegółowo  został  omówiony  i  zaopiniowany  podczas  wspólnego

posiedzenia wszystkich komisji Rady Miasta w dniu 23 października br.

Uchwała Nr XXXII/192/17 w sprawie statutu Wąbrzeskiego Centrum Profilaktyki

Terapii i Integracji Społecznej została przyjęta jednogłośnie przy 10 głosach „za” –

załącznik nr 7.

Ad 7e

     Pan  Józef  Krawczyk  odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały

Nr XXVII/152/17 Rady Miasta Wąbrzeźno z dnia 29 marca 2017 r. w sprawie dostosowania

sieci  szkół  podstawowych  i  gimnazjów  do  nowego  ustroju  szkolnego  wprowadzonego

ustawą-Prawo  oświatowe,  na  okres  od  dnia  1  września  2017  r.  do  31  sierpnia  2019  r.

Następnie  pan  Józef  Krawczyk  poprosił  Burmistrza  Wąbrzeźna  o  wyjaśnienie  w  kilku

zdaniach istoty powyższego projektu uchwały.

   Pan Leszek Kawski poinformował, że w związku z bardzo dużym naborem dzieci w wieku

przedszkolnym do Szkoły Podstawowej nr 2 w Wąbrzeźnie i utworzeniu pięciu oddziałów

zaistniała  konieczność  wprowadzenia  dwóch  zmian  nauczania.  W  celu  uniknięcia

wprowadzenia  zajęć  popołudniowych  zdecydowano  aby  starsi  uczniowie  Szkoły

Podstawowej nr  2  uczyli  się  w wolnych klasach lekcyjnych  zlokalizowanych w budynku

Gimnazjum nr 1 przy ul. Wolności 11 w Wąbrzeźnie. Oświadczył, że powyższe rozwiązanie

otrzymało  pozytywną  opinię  Kuratora  Oświaty,  iż  jest  zgodne  z  przepisami  dotyczącymi

dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjalnych do nowego ustroju szkolnego. 

Uchwała Nr XXXII/193/17 w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/152/17 Rady Miasta

Wąbrzeźno z dnia 29 marca 2017 r. w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych
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i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą-Prawo oświatowe, na

okres od dnia 1 września 2017 r. do 31 sierpnia 2019 r. została przyjęta jednogłośnie

przy 10 głosach „za” – załącznik nr 8.

Ad 7 f

     Wiceprzewodniczący  Rady  pan Józef  Krawczyk  odczytał  treść  projektu  uchwały  w

sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 2

im. Jana Pawła II w Wąbrzeźnie w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 2 im. Jana Pawła II

w Wąbrzeźnie. Następnie poprosił Burmistrza Wąbrzeźna o zabranie głosu.

    Pan Leszek Kawski poinformował, że powyższy projekt uchwały oraz następny, który

znajduje się porządku XXXII sesji Rady podlega uchwaleniu przez Radę Miasta Wąbrzeźno

zgodnie  z  przepisami  ustawy Prawo oświatowe.  Wyjaśnił,  że  omawiane uchwały dotyczą

przekształcenia dotychczasowych sześcioletnich szkół podstawowych w ośmioletnie szkoły

podstawowe. 

Uchwała Nr XXXII/194/17 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej

sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 2 im. Jana Pawła II w Wąbrzeźnie w ośmioletnią

Szkołę Podstawową nr 2 im. Jana Pawła II  została przyjęta jednogłośnie przy

10 głosach „za” – załącznik nr 9.

Ad 7g

     Pan Józef Krawczyk odczytał projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia

dotychczasowej  sześcioletniej  Szkoły  Podstawowej  nr  3  im.  Edmunda  Wojnowskiego

w  Wąbrzeźnie  w  ośmioletnią  Szkołę  Podstawową  nr  3  im.  Edmonda  Wojnowskiego

w Wąbrzeźnie.

Uchwała Nr XXXII/195/17 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej

sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 3 im. Edmunda Wojnowskiego

w Wąbrzeźnie w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 3 im. Edmonda Wojnowskiego

w Wąbrzeźnie II  została przyjęta jednogłośnie przy 10 głosach „za” – załącznik nr 10.
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Ad 8

    Pan Leszek Kawski poinformował, że zgodnie z treścią art. 24h ustawy z dnia 8 marca

1990 r. o samorządzie gminnym  „Radny, wójt,  zastępca wójta,  sekretarz gminy,  skarbnik

gminy,  kierownik  jednostki  organizacyjnej  gminy,  osoba  zarządzająca  i  członek  organu

zarządzającego  gminną  osobą  prawną  oraz  osoba  wydająca  decyzje  administracyjne

w  imieniu  wójta  są  zobowiązani  do  złożenia  oświadczeń  o  swoim  stanie  majątkowym,

zwanego dalej „oświadczeniem majątkowym”. Oświadczenie majątkowe dotyczy ich majątku

odrębnego oraz majątku objętego małżeńską wspólnością majątkową”. 

Następnie pan Leszek Kawski przekazał, że wszystkie osoby zobowiązane do złożenia ww.

oświadczenia wraz z zeznaniem podatkowym za 2016 rok dokonały tej czynności zgodnie

z ustawowym terminem do 30.04.2017 r.

Ilość uprawnionych pracowników 19 (w tym 1 do Urzędu Skarbowego w Grudziądzu i 1 do

Urzędu Skarbowego w Golubiu-Dobrzyniu).

Podmiot – Urząd Skarbowy dokonuje analizy oświadczeń majątkowych w terminie do dnia

30 października każdego roku przedstawia radzie gminy informację o:

1) osobach, które nie złożyły oświadczenia majątkowego lub złożyły je po terminie;

2) nieprawidłowościach stwierdzonych w analizowanych oświadczeniach majątkowych

wraz z ich opisem i wskazaniem osób, które złożyły nieprawidłowe oświadczenia;

3) działaniach  podjętych  w  związku  z  nieprawidłowościami  stwierdzonymi

w analizowanych oświadczeniach majątkowych.

   Pan  Leszek  Kawski  oznajmił,  że  dniu  23.10.2017  r.  wpłynęła  informacja  Naczelnika

Urzędu Skarbowego w Grudziądzu dotycząca oświadczenia majątkowego pani Aleksandry

Kurek nie stwierdzająca uchybień w oświadczeniu majątkowym ww. Do dnia dzisiejszego do

tut. urzędu nie wpłynęły informacje z pozostałych Urzędów Skarbowych o przeprowadzonej

analizie oświadczeń pozostałych pracowników. Oświadczył, że jeżeli do tut. urzędu wpłyną

informacje  z  pozostałych  Urzędów Skarbowych radni  Rady Miasta  Wąbrzeźno  powyższą

informację otrzymają.

Ad 9

    Wiceprzewodniczący Rady pan Józef Krawczyk poinformował, że zgodnie z treścią art.

24h ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym „Radny, wójt, zastępca wójta,

sekretarz  gminy,  skarbnik  gminy,  kierownik  jednostki  organizacyjnej  gminy,  osoba

Strona 9 z 15



zarządzająca i członek organu zarządzającego gminną osobą prawną oraz osoba wydająca

decyzje administracyjne w imieniu wójta są zobowiązani do złożenia oświadczeń o swoim

stanie majątkowym, zwanego dalej „oświadczeniem majątkowym”. Oświadczenie majątkowe

dotyczy ich majątku odrębnego oraz majątku objętego małżeńską wspólnością majątkową”.

    Następnie pan Józef Krawczyk przekazał, że wszyscy radni złożyli ww. oświadczenia wraz

zeznaniami  podatkowymi  za  2016  rok  dokonali  tej  czynności  zgodnie  z  ustawowym

terminem.

Ilość uprawnionych radnych -14.

Podmiot – Urząd Skarbowy dokonuje analizy oświadczeń majątkowych w terminie do dnia

30 października każdego roku przedstawia radzie gminy informację o:

1) osobach, które nie złożyły oświadczenia majątkowego lub złożyły je po terminie;

2) nieprawidłowościach stwierdzonych w analizowanych oświadczeniach majątkowych

wraz z ich opisem i wskazaniem osób, które złożyły nieprawidłowe oświadczenia;

3) działaniach  podjętych  w  związku  z  nieprawidłowościami  stwierdzonymi

w analizowanych oświadczeniach majątkowych.

    Pan Józef Krawczyk oznajmił, że do dnia dzisiejszego do tut. urzędu nie wpłynęła żadna

informacja z Urzędu Skarbowego o przeprowadzonej analizie ww. oświadczeń. Oświadczył,

że Przewodniczący Rady oraz Burmistrz Wąbrzeźna złożyli swoje oświadczenia majątkowe

wraz z zeznaniem podatkowym za 2016 rok do Wojewody Kujawsko-Pomorskiego. W obu

przypadkach  stwierdzono  uchybienia,  które  zostały  wyjaśnione  z  pracownikiem  Urzędu

Wojewódzkiego w Bydgoszczy odpowiedzialnym za analizę oświadczeń majątkowych.

Ad 10

    Prowadzący obrady przekazał, że „Informacja o realizacji przez Gminę Miasto Wąbrzeźno

zadań oświatowych w roku szkolnym 2016/2017” została w odpowiednim czasie przesłana

wszystkim radnym Rady Miasta w celu zapoznania. 

   Pan Leszek Kawski poinformował, że analiza „Informacji o realizacji przez Gminę Miasto

Wąbrzeźno  zadań  oświatowych  w  roku  szkolnym  2016/2017”  pokazuje  między  innymi

zmniejszenie  się  liczby  uczniów w szkołach.  Oznajmił,  że  przyczyną  zmniejszenia  ilości

uczniów  w  szkołach  jest  mniejsza  liczba  urodzeń  dzieci.  Następnie  pan  Leszek  Kawski

przekazał,  że stan zatrudnienia  w miejskich  placówkach oświatowych nie  uległ większym

wahaniom  w  roku  szkolnym  2016/2017.  Zaznaczył,  że  duże  obawy  budzi  obowiązek

wdrożenia reformy oświaty i powiązana z nią likwidacja gimnazjum, co oznacza gwałtowne
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zmniejszenie (o jeden rocznik) liczby uczniów uczęszczających do szkół miejskich w roku

szkolnym 2019/2020.

   Pan  Leszek  Kawski  przekazał,  że  powyższa  informacja  pokazuje  zakres  finansowy

miejskich  placówek  oświatowych,  a  także  przeprowadzone  inwestycje  i  remonty  oraz

najważniejsze wydarzenia, realizowane projekty i zadania.

   Pani Eleonora Orczykowska przekazała,  że członkowie Komisji  Oświaty, Wychowania,

Kultury,  Sportu  i  Rekreacji  wizytowali  miejskie  placówki  oświatowe  z  uwagą  na  stan

przygotowania  do  wdrożenia  reformy  oświaty.  Następnie  pani  Eleonora  Orczykowska

podziękowała  pani  Małgorzacie  Taczyńskiej,  pani  Ilonie  Czarneckiej  oraz  pani  Ewie

Sajkowskiej za doskonałe przygotowanie placówek do wymogów reformy oświatowej. Dodał,

że podziękowania należy złożyć również pani Dorocie Gumule dyrektor WCPTiIS za bardzo

dobre przygotowanie ośrodka do przyjęcia nowych dzieci w wieku przedszkolnym.

   Wiceprzewodniczący Rady pan Józef Krawczyk wobec braku pytań oznajmił,  że Rada

Miasta  Wąbrzeźno  „Informacji  o  realizacji  przez  Gminę  Miasto  Wąbrzeźno  zadań

oświatowych w roku szkolnym 2016/2017” przyjęła – złącznik nr 11.

Ad 11

    W związku z brakiem złożonych interpelacji Burmistrz Wąbrzeźna nie udzielał odwiedzi.

Ad 12

   Pani Bogumiła Jabłońska (radna rady Miasta) przekazała, że współwłaściciel przedszkola

położonego przy ul. Marii Konopnickiej  w Wąbrzeźnie zwrócił się o pomoc i interwencję

w kwestii ciągłego zalewania ulicy. Oznajmiła, że  zgłaszający skarżył się na brak działań ze

strony pracowników Urzędu Miasta oraz ignorowanie zgłoszeń dotyczących naprawy drogi.

Dodała,  że  nawierzchnia  ulicy  Marii  Konopnickiej  posiada  duże  ubytki,  które  znacząco

utrudniają  ruch  pojazdów  oraz  przemieszczanie  się  pieszych.  Następnie  pani  Bogumiła

Jabłońska poprosiła Burmistrza Wąbrzeźna o podjęcie działań zmierzających do poprawiania

powyższej sytuacji.

   Pan Karol Eichberger (radny Rady Miasta) zwrócił się z prośba do Burmistrza Wąbrzeźna

w  przedmiocie  naprawy  przez  pracowników  MZUK  ubytków  powstałych  na  parkingu

znajdującym się przy ul. Wolności za budynkiem Starostwa Powiatowego.
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    Pan  Janusz  Śmieszek  (radny  Rady  Miasta)  oznajmił,  że  obecnie  prowadzona  jest

przebudowa  końcowego  odcinka  ul.  Kętrzyńskiego.  Dodał,  że  wiele  kontrowersji

i  komentarzy  dotyczy  prac  związanych  z  ułożeniem przepustu  pod  drogą.  Następnie  pan

Janusz  Śmieszek  porosił  Burmistrza  Wąbrzeźna  aby  przedstawił  faktyczny  stan  na  dzień

dzisiejszy dotyczący remontu ul. Kętrzyńskiego.

   Pani Maja Zielińska (radna Rady Miasta) poprosiła Burmistrza Wąbrzeźna aby przedstawił

ogólną koncepcję zmiany organizacji ruchu w centrum miasta.

   Pan Leszek Kawski odnosząc się do kwestii zgłoszonej przez panią Bogumiłę Jabłońską

przekazał,  że  obecne  warunki  atmosferyczne  bardzo  niekorzystnie  wpływają  na  stan

wszystkich dróg gruntowych położonych na terenie Gminy Miasto Wąbrzeźno. Oznajmił, że

na  skutek  ciągłych  opadów  deszczu  żwir  lub  kamienie  ułożone  na  drogach  gruntowych

ulegają wypłukiwaniu. 

   Pan Leszek Kawski przekazał, że zgłaszający zamieszkuje przy ul. Marii Konopnickiej od

strony wjazdu od ul.  Żeromskiego.  Dodał,  że  jest  to najniżej  położony teren  na obszarze

przyległym  do  ul.  Marii  Konopnickiej.  Następnie  pan  Leszek  Kawski  poinformował,  że

ustalił  z  prezesem  Miejskiego  Zakładu  Energetyki  Cieplnej  Wodociągów  i  Kanalizacji

wykonanie  doraźnego  prowizorycznego  odbioru  wody  poprzez  zamontowanie  studzienki

z odpływem do kanalizacji deszczowej. 

   Pan Leszek Kawski oznajmił, że podobna sytuacja dotyczy ul. Wspólnej, która również po

intensywnych opadach deszczu ulega zalewaniu i wypłukiwaniu ubytków w jezdni. Obecnie

należy  poczekać  na  zmianę  warunków  atmosferycznych,  które  pozwolą  na  użycie  tzw.

równiarki  w celu  wyrównanie  nawierzchni  drogi  oraz  zniwelowanie  ubytków powstałych

w ulicach Marii Konopnickiej oraz Wspólnej.

Następnie pan Leszek Kawski oświadczył,  że w roku 2018 będą realizowane w pierwszej

kolejności  inwestycje  posiadające  dofinansowanie  w  ramach  Regionalnych  Programów

Operacyjnych. Łączna kwota powyższych inwestycji kształtuje się na poziomie około 15 mln

zł.  Przekazał,  że  na  terenie  miasta  jest  jeszcze  wiele  dróg  gruntowych,  które  wymagają

przebudowy. Wyjaśnił, że obecnie w budżecie miasta nie ma środków na budowę drogi Marii

Konopnickiej. Zadeklarował, że kompleksowa przebudowa drogi ul. Marii Konopnickiej oraz

ul. Wspólnej zostanie wykonana w roku 2019.

    Pan Leszek Kawski odnosząc się do wniosku pana Karola Eichbergera oznajmił, że po

zakończeniu prac przy ul. Łabędziej  pracownicy Miejskiego Zakładu Usług Komunalnych

przystąpią  do  naprawy  parkingu  położonego  przy  ul.  Wolności  za  budynkiem  Starostwa

Powiatowego. 
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    Pan  Leszek  Kawski  odnosząc  się  kwestii  poruszonej  przez  pana  Janusza  Śmieszka

dotyczącej przebudowy odcinka ul. Kętrzyńskiego oznajmił, że zgodnie z podpisaną umową

wykonawca  zadanie  powinien  zakończyć  do  dnia  20  września  br.  Wykonawca  zadania

rozpoczął prace w połowie lipca br.,  ponieważ uznał, iż właściciela drogi tj.  Zarząd Dróg

Wojewódzkich nie rzetelnie wykonał projekt inwestycji oraz badania geologiczne. Ponadto

podwykonawca  zadania  w  trakcie  robót  stwierdził,  że  w  celu  prawidłowego  wykonania

przepustu należy wykonać tzw. roboty dodatkowe zmierzające do poprawy stabilności gruntu.

Następnie pan Leszek Kawski przekazał, że na skutek obfitych opadów deszczu w ostatnim

czasie oraz prac związanych z budową przepustu pod ul. Kętrzyńskiego doszło do zalania

dużej powierzchni upraw w gospodarstwach rolnych położonych w obrębie wykonywanych

robot. Oznajmił, że tereny położone po prawej stronie ul. Kętrzyńskiego należą do Gminy

Ryńsk w związku z powyższym wójt gminy podjął decyzję o wykonaniu prac związanych

z oczyszczeniem i udrożnieniem rowu melioracyjnego w celu odebrania wody z zalanych

upraw. Poinformował, że zgłosili się do niego mieszkańcy ulic: Witalisa Szlachcikowskiego

oraz  Władysława  Reymonta  informując,  iż  zalane  zostały  ich  pola  uprawne  i  oczekują

udzielenia pomocy. W związku z powyższym zostanie powołana komisja w celu oszacowania

powstałych  szkód  na  skutek  zalania  pól  uprawnych.  Następnie  przy  pomocy  Radcy

Prawnego  Urzędu  Miasta  zostanie  przygotowany  pozew  cywilny  dotyczące  konieczności

wypłacenia  poszkodowanym rolnikom z terenu Gminy Miasto Wąbrzeźno odszkodowania

przez inwestora powyższego zadania tj. Zarząd Dróg Wojewódzkich. 

    Pan Leszek Kawski oznajmił, że po raz kolejny termin wykonania przebudowy odcinka

ul. Kętrzyńskiego został przesunięty. Obecnie termin zakończenia zadania upływa z dniem

20 listopada br. 

   Pan Leszek Kawski odnosząc się do pytania pani Mai Zielińskiej dotyczącym koncepcji

zmiany organizacji ruchu w centrum miasta poinformował, że wypracowano trzy warianty.

Pierwszy wariant przedstawia się następująco: 

-  skrzyżowanie  ulic:  1  Maja  i  Mickiewicza  z  łamanym  pierwszeństwem  w  lewą  stronę

i łamanym pierwszeństwem w prawą stronę,

-  wyłączenie  odcinka  ul.  1  Maja  od  skrzyżowania  z  ul.  Mickiewicza  do  skrzyżowania

z ul. Mestwina z ruchu kołowego z przeznaczeniem dla ruchu pieszych. Ustawienie znaku

drogowego zakaz ruchu  z tabliczką: „nie dotyczy zaopatrzenia oraz pojazdów służbowych

i komunalnych”, 
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- ruch z łamanym pierwszeństwem w lewą stronę ulicą Mickiewicza (przez ul. Partyzanta)

z  łamanym  pierwszeństwem  w  prawą  stronę  w  ulicę  Kopernika,  na  skrzyżowaniu

z  ul. Mestwina znak „ustąp pierwszeństwa”, 

-  ruch  pojazdów  ulicą  Mestwina  z  łamanym  pierwszeństwem  w  lewo  w  ul.  Żołnierza

Polskiego (odwrócenie ruchu poruszających się pojazdów),

- umożliwienie ruchu pojazdów na ul. 1 Maja na odcinku od skrzyżowania z ul. Mestwina

w kierunku  Pl. Jana Pawła II,

- wprowadzenie na ul. Mestwina ograniczenia prędkości poruszających się pojazdów do 30

km/h,

-  wprowadzenia  na  odcinku  ul.  Generała  Sikorskiego  i  Pl.  Jana  Pawła  II  ograniczenia

prędkości poruszających się pojazdów do 30 km/h.

     Pan Leszek Kawski  oznajmił,  że  drugi  wariant  zakłada  wprowadzenie  ruchu w obu

kierunkach  na  ul.  Królowej  Jadwigi.  W  związku  z  powyższym  ruch  pojazdów  od

skrzyżowania  ulic:  1  Maja  i  Mickiewicza  z  łamanym  pierwszeństwem  w  lewą  stronę

i łamanym pierwszeństwem w prawą stronę. Poruszając się w lewą stronę ulicą Mickiewicza

nakaz jazdy w lewo w ul. Partyzanta (brak możliwości jazdy w kierunku ul. Kopernika). Od

ul. Królowej Jadwigi możliwość jazdy w lewą stronę na ul. Kopernika oraz możliwości jazdy

w kierunku ul.  Partyzanta (nakaz jazdy w prawo w ul.  Partyzanta).  Pozostała  organizacja

ruchu w centrum miasta bez zmian jak w pierwszym wariancie.

Następnie pan Leszek Kawski przekazał,  że trzeci  wariant zakłada pozostawienie obecnej

organizacji ruchu w centrum miasta bez wprowadzania żadnych zmian. Oznajmił, że zostaną

przygotowane  ankiety  przedstawiające  powyższe  rozwiązania  zmiany  organizacji  ruchu

w centrum miasta za pomocą, których mieszkańcy będą mogli wyrazić swoją wolę.

    Pan  Józef  Krawczyk  przekazał,  że  obecnie  duże  tamowanie  ruchu  pojazdów  można

zauważyć  na  skrzyżowaniu  ulic:  Żołnierza  Polskiego  i  Generała  Sikorskiego.  Dodał,  że

należy rozważyć możliwość udrożnienia ruchu pojazdów na powyższym skrzyżowaniu oraz

innych  miejscach  w  mieście.  Zaznaczył,  że  ostateczne  zdanie  w  przedmiocie  organizacji

ruchu  posiada  organ  zatwierdzający  ruch  na  drogach  gminnych  i  powiatowych,  a  także

komisja do spraw bezpieczeństwa ruchu drogowego powołana przez Starostę Wąbrzeskiego.

   Wiceprzewodniczący Rady pan Józef Krawczyk przekazał, że jest zobowiązany odczytać

pismo, które wpłynęło do Przewodniczącego Rady od mieszkańców ulicy Marii Konopnickiej

o następującej treści:
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 „Zwracamy się z prośbą do Pana Przewodniczącego Rady Miasta Wąbrzeźno o odczytanie

w naszym imieniu prośby o umieszczenie w projekcie budżetu na 2018 rok ważnej dla nas

inwestycji, jaką jest budowa drogi Marii Konopnickiej”. 

Następnie pan Józef Krawczyk przekazał, że powyższe pismo zawiera w załączeniu pismo

kierowane do Burmistrza Wąbrzeźna o następującej treści:

„Mieszkańcy ulicy Marii Konopnickiej i inni mieszkańcy korzystający z tej drogi, zwracamy

się z prośbą o ujęcie w projekcie budżetu miasta na 2018 rok inwestycji jaką jest budowa

naszej  drogi.  Działki  są  w chwili  obecnej  zabudowane.  Aktualnie  pobudowanych jest  12

budynków, z czego 11 jest zamieszkałych. W związku z ww. uzasadnieniem, prosimy o ujęcie

w  projekcie  budżetu  na  2018  rok  budowy  ulicy  Marii  Konopnickiej”.  Dodał,  że  pismo

zawiera 68 podpisów mieszkańców miasta. Oznajmił, że Przewodniczący Rady zwrócił się z

pismem  do  Burmistrza  Wąbrzeźna  dotyczącym  rozważenia  umieszczenia  w  planie

inwestycyjnym na 2018 rok budowy drogi ulicy Marii Konopnickiej.

Ad 13 

Wobec wyczerpania porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady pan Józef Krawczyk

zamknął XXXII sesję Rady Miasta.

Protokół sporządził :

Jarosław Niedbała

                                                    Wiceprzewodniczący Rady

                                                     Józef Krawczyk
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